
Kaj menimo o novem Ijubljanskem prometnem režimu

Našemu vabilu k razpravi o novem prometnem režimu v Ljub-
ljani se je odzvalo večje število občanov, ki so izražali različna
mnenja o novi prometni ureditvi v našem mestu.

Še posebno zanimiv je bil prispevek, ki ga je poslal tovariš
Matjaž Jeran in odločili smo se, da ga v celoti, skupaj z nekaterimi
skicami in fotografijami objavimo, posebno še ker smatramo, da
lahko prispeva k nekaterim izboljšavam prometa v Ljubljani.

Obenem ponovno vabimo občane, da sodelujejo v naši akciji

in nas obvestijo, o svojih predlogih za izboljšave, stališčih o ob-
stoječem prometnem režimu in kritičnih pripombah, ki jih imajo.

Uredništvo

P. S. Naprošamo vse avtorje, ki pošiljajo prispevke za to ali
katero koli drugo rubriko, da priložijo tudi svoj poln naslov ter
številko žiro računa — zaradi evidence, ne nazadnje pa tudi zaradi
honoriranja objavljenih prispevkov.


